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Schriftelijke vragen ex art. 41 RVO inzake persoonlijke huisbezoeken in de gemeente 
Pekela. 

Honderden Pekelaars zijn uit de bijstand en hebben een baan. Dat heeft de gemeente 
Pekela voor elkaar gekregen door persoonlijke huisbezoeken en in enkele gevallen door het 
weggeven van een gratis fiets of scooter.  

De gemeente bespaarde door een nieuwe werkwijze in de afgelopen drie jaar al 2,5 miljoen  
euro. “maar het is juist winst voor de inwoners zegt de wethouder, die zie je opbloeien omdat 
ze er weer toe doen”. 

Tweehonderd van de vijfhonderd werkloze Pekelders zijn de afgelopen jaren aan een baan 
geholpen. Ruim driehonderd andere werklozen zitten in een “activeringstraject” waaruit ze 
uiteindelijk naar een betaalde baan doorstromen.   

Alle Pekelders  ( Gemeente Pekela heeft  twaalfduizend inwoners) met een 
bijstandsuitkering zijn in kaart gebracht en opgezocht. De gemeente stuurt geen brieven 
maar zoekt de mensen thuis op. 

Er zijn honderden keukentafelgesprekken gevoerd. Dat waren persoonlijke gesprekken 
vertelt de wethouder van gemeente Pekela. Gesprekken over of iemand toeslagen ontvangt 
en of mensen  in de schulden zitten. En het ging erover wat ze zouden willen.  Door de 
persoonlijke aandacht zijn honderden mensen in de gemeente Pekela aan een baan 
geholpen.  

De persoonlijke aanpak blijkt ook in gemeente Pekela effectief. De VVD vindt het van groot 
belang dat iedereen kan meedoen aan de samenleving. In meerdere gemeenten is gebleken 
dat de werkwijze met persoonlijke aandacht werkt.   

 

1. Ziet u overeenkomsten tussen de gemeente Pekela en gemeente Hilversum in deze 
werkwijze van persoonlijke aandacht? 
 

2. Zou de aanpak van persoonlijke huisbezoeken zoals in Pekela een werkwijze kunnen 
zijn voor de gemeente Hilversum?  
 

3. Bent u het eens met de Hilversumse VVD dat het persoonlijk benaderen door 
huisbezoeken mogelijk zou kunnen helpen om meer mensen te activeren? 
 

4. Bent u het eens met de Hilversumse VVD dat inwoners met een uitkering vaker  
gezien en gesproken zouden kunnen worden door de gemeente? 

 
Alvast bedankt voor de beantwoording,  

 

Ellis Zeeuw van der Laan 
Fractie Hilversumse VVD 


